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Vraag 
Naar aanleiding van de QuickScan-rapportage van de gezamenlijke rekenkamercommissies over 

de verbonden partijen, specifiek paragraaf 3.4 op pagina 9: 

 

In de stukken van de Veiligheidsregio Twente en de Regio Twente staat dat de Veiligheidsregio 

Twente de taken rondom de adviesfunctie financiën (p. 32 jaarverslag Regio Twente) en mogelijk 

ook delen van het personeelsbeleid weer zelf gaat uitvoeren. 

 

De argumenten hiervoor zijn duidelijk beschreven, maar wat draagt dit in financiële zin bij? 

 

Antwoord 
In de aanbiedingsbrief behorende bij de ontwerpbegroting 2020 van de Veiligheidsregio Twente, 

staat onder ”nieuwe financiële ontwikkelingen” bij punt 4 een toelichting op de besparing op 

bedrijfsvoering door de terugname van HR-functies. In deze toelichting staat dat zowel een btw-

voordeel als een efficiencywinst verwacht wordt. Hoewel de VRT op dit moment de financiële 

effecten nog niet geheel kan overzien, verwacht de VRT een besparing van minimaal 200.000 

euro. 

 

Dit is ook als zodanig opgenomen in de ontwerpbegroting 2020 van de VRT. In bijlage 1 op 

pagina 45 van deze begroting, zien we dat de stijging van de lasten gedempt wordt met 

200.000 euro.  


